
Woordje van de voorzitter

In het najaar nemen we het ‘normale 
leven’ weer op. De relatieve rust van 
de zomermaanden is voorbij en we 
schikken ons weer naar het ritme 
van school of werk. Nu onze kinderen 
weer naar school gaan, zijn we ons 
meer dan ooit bewust van de gevaren 
die het verkeer met zich meebrengt.  

Iedereen verplaatst zich weer naar 
school of naar het werk en dat brengt 
heel wat extra verkeersdrukte met 
zich mee. Veel jonge kinderen begeven 
zich voor de eerste keer zelfstandig in 
het verkeer. En dat zet ons voor heel 
wat uitdagingen.

Verkeersveiligheid ligt N-VA Westerlo 
heel nauw aan het hart. Tijdens de 
vorige legislatuur hebben we gewerkt 
aan veilige schoolomgevingen, nieuwe 
oversteekplaatsen en fietsstraten. 
Onze gemeenteraadsleden blijven 
het hele jaar door alert en kaarten 
regelmatig nieuwe problemen aan.  
Daarom schetsen we in dit huis-aan-
huisblad een paar probleemsituaties. 
In Heultje is het gemeentebestuur ons 
daarin al gevolgd. In Tongerlo en  
Zoerle-Parwijs blijven onze  
raadsleden op het ongemak wijzen.

Een verkeersveilig Westerlo, daar 
gaan we voor!

Guy Van Dijck
Voorzitter

Eindelijk!
Het coronavirus had ons allen voor een lange periode in zijn greep. De hele  
samenleving stond stil en onze activiteiten konden een hele tijd niet doorgaan. 
Drie jaar op rij geen N-VA-ontbijt in het voorjaar, twee nieuwjaarsrecepties  
die uitgesteld moesten worden … Maar uitstel is geen afstel en op zondag 18  
september was het eindelijk zover: onze N-VA-BBQ!

Onze bestuursleden, mandatarissen en heel wat leden zakten af naar Domein de 
Asberg. Eindelijk nog eens klinken met elkaar, wat bijbabbelen, ideeën uitwisselen en 
genieten van een overheerlijke barbecue. 

De weergoden waren ons 
jammer genoeg niet gun-
stig gezind. Het regende 
pijpenstelen. Maar dat 
hield ons niet tegen. We 
hadden een van de zaaltjes 
in warm geel aangekleed 
en gezellig ingericht, zodat 
de regen snel vergeten 
was. Er was eten in over-
vloed en de drank vloeide 
rijkelijk. Onze BBQ was 
een schot in de roos!

Bedankt aan alle helpers 
én aan alle eters. 
 
We hopen u opnieuw  
te ontmoeten op onze 
volgende activiteiten. 

Westerlo
N-VA Westerlowww.n-va.be/westerlowesterlo@n-va.be
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Verkeerssituatie in Zoerle: 
geen half werk meer
In 2005 werd het dorpscentrum van Zoerle-Parwijs heraange-
legd. Dat die heraanleg geen onverdeeld succes is, dat merken 
we elke dag opnieuw. De N-VA vraagt een grondige studie om 
de veiligheid en de doorstroming in Zoerle te verbeteren.

De heraanleg van het kruispunt Zoerledorp-Jaak Lemmenslaan 
kon beter. De paaltjes die geplaatst werden om te vermijden dat 
auto’s en bussen over het fietspad rijden, brengen helaas weinig 
soelaas. Ook de te smalle doorgang van de Zoerla tot aan de 
rotonde zorgt regelmatig voor conflictsituaties.

Een mobiliteitsstudie die enkel de aanleg van de fietspaden 
bekijkt, is daarom ruim onvoldoende. N-VA Westerlo vraagt 
een diepgaande studie die de volledige verkeerssituatie en 
-doorstroming in het centrum van Zoerle-Parwijs analyseert. 
We willen geen half werk meer: Zoerle kan en moet veiliger. De 
inwoners van Zoerle-Parwijs moeten door middel van bevra-
gingen en infomomenten bij de studie betrokken worden. Anno 
2022 is burgerparticipatie absoluut op zijn plaats!

Bert Wellens

Heultje: even omrijden,  
eens zo veilig
In Heultje worden eindelijk de beloofde wegenwerken 
uitgevoerd. Op initiatief van de N-VA werd de Gevaertlaan 
aangepakt en wordt ook de August Cannaertsstraat 
vernieuwd.  

De Gevaertlaan en de August Cannaertsstraat zijn door-
gangswegen. Dat verhoogt de druk op de omliggende straten. 
Vooral de Renderstraat en de Oude Zoerlebaan worden 
drukker, waardoor het aantal ongevallen helaas stijgt. 

Op vraag van N-VA Westerlo en in samenspraak met de 
buurtbewoners werd er in de Neerstraat door middel van 
paaltjes een ‘knip’ gecreëerd. Het gevolg: een klein beetje 
omrijden, maar twee veiligere kruispunten!

Jef Van den Eynde en Iris De Wever

  De N-VA vraagt een uitgebreide mobiliteitsstudie mét inspraak 
van de inwoners.

Vlaanderen heeft u nodig
Vlaanderen is van u. Uw land, uw welvaart, uw toekomst. U bepaalt wat ermee 
gebeurt. Dat is uw recht als Vlaming. De N-VA zal altijd op de barricaden staan 
om uw stem te laten meetellen. En met hoe meer we zijn, hoe luider onze 
stem zal klinken. Daarvoor rekenen we ook op u. Wilt u uw toekomst in eigen 
handen nemen? Wilt u dat uw stem meetelt? Gelooft u dat dat alleen kan in 
een autonoom Vlaanderen? Dan hoort u bij de N-VA.

Word lid van de N-VA
Samen met de 40.000 overige N-VA’ers gaan we voor een vrij Vlaanderen.  
Zodat dit onwerkbare land de Vlamingen nooit meer als een verwaarloosbare  
minderheid terzijde kan schuiven.

  De ‘knip’ in de Neerstraat maakt het in Heultje veiliger en moet 
het aantal ongevallen doen dalen.

westerlo@n-va.be
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Tongerlo: feest voor iedereen dankzij verkeerscirculatieplan?
De Tongelse dorpsfeesten kennen hoogdagen. Ze brengen niet 
alleen alle inwoners en verenigingen van Tongerlo op de been, 
maar trekken ook publiek aan van (ver) buiten onze gemeente. 
Dat we daarvoor het dorpscentrum een paar dagen verkeers-
vrij moeten maken, nemen we er graag bij. De keerzijde van de 
medaille is de omleiding van het vele verkeer door de zijwegen 
en wijken rondom het dorpscentrum. Dat brengt overlast en 
onveilige situaties met zich mee. De N-VA heeft een oplossing 
voorhanden.

Wegomlegging via één route
Doordat ons dorpscentrum een doorgangsweg is, zijn de 
mogelijkheden om een wegomlegging te creëren beperkt.  De 
gemeente opteert daarom voor één route: via Voorteinde-Molen-
wijk-Wimpstraat. Doordat die wegomlegging in twee richtingen 
gevolgd wordt, ontstaan er heel wat verkeersonveilige situaties. 
Voornamelijk voor de zwakke weggebruikers. 

Wegomlegging ontdubbelen: één route in elke richting
N-VA Westerlo stelde daarom voor om tijdelijk – enkel voor 
de wegomlegging omwille van de Tongelse dorpsfeesten – de 
Oevelse dreef open te stellen. Dat voorstel werd intussen gunstig 
geadviseerd door de verkeerscommissie. Op die manier is er een 
wegomlegging in de ene richting (via de Oevelse dreef) en een 
andere in de tegenovergestelde richting (via Voorteinde-Molen-
wijk-Wimpstraat). Zo ontlasten we beide routes, wordt het er 

minder druk én veiliger voor de zwakke weggebruikers.  
Uiteraard voorzien we in het circulatieplan flankerende  
maatregelen om de veiligheid en leefbaarheid nog te vergroten.

Voorlopig steunt de meerderheidsfractie ons voorstel niet. 
 Maar we blijven aandringen, want iedereen heeft recht op  
veilige Tongelse dorpsfeesten!

Giel Van den Broeck en Katrijn van Riet

Traditiegetrouw kiest elke N-VA-afdeling om de drie jaar een nieuw afdelingsbestuur. Dat gebeurde deze keer onder het 
toeziend oog van Vlaams Parlementslid Kris Van Dijck. 

Met Bert, Giel, Nancy, Iris, Patrick, Katrijn, Jef, Hilde, Guy (voorzitter), Kristin, Ronny, Stefaan en Angelica staat er een 
sterke ploeg klaar om er de volgende drie jaar keihard tegenaan te gaan.

Nieuw bestuur N-VA Westerlo
Het nieuwe bestuur van N-VA Westerlo leidt onze partij naar de verkiezingen in 2024.

www.n-va.be/westerlo
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Rode recepten maken rode cijfers

Werk maken van werk!
De voorstellen van de N-VA

Er bestaan geen toverformules om onze pensioenen betaalbaar te houden, onze sociale zekerheid te beschermen en onze 

welvaart te vrijwaren. We kunnen niet langer wachten. We moeten nu keuzes maken. Er moeten voldoende mensen aan 

het werk. En dat werk moet lonen. 

De N-VA legt concrete en heldere voorstellen op tafel die werken interessanter maken, voor meer mensen.

 

Verlaag de belastingen op arbeid. De Zweedse regering mét de N-VA  

gaf iedereen met een lager dan gemiddeld loon een belastingkorting van meer dan 100 euro 

netto per maand, en de laagste lonen nog meer dan dat. Die koers willen we verder zetten. 

Beperk de werkloosheidsuitkeringen in de tijd. Ons land is uniek in de wereld:  

wie werkloos is, kan oneindig lang genieten van een uitkering. Dat is onhoudbaar.

Geen nieuwe instroom in het brugpensioen. Weg met socialistische recepten die 

handenvol geld kosten. De N-VA wil mensen die langer werken, méér pensioen geven. Zo maken 

we werk echt lonend.

Geef ondernemers meer vrijheid.  
Met eenvoudigere regels rond onder meer e-commerce, overuren en flexi-jobs.

Vlaamse arbeidsmarkt in Vlaamse handen. Willen we echt werk maken van  

een Vlaams arbeidsmarktbeleid, dan moeten de hefbomen ook in eigen handen komen. 

Peter De Roover
Kamerfractievoorzitter

Annick De Ridder
Vlaams Parlementslid

Te veel mensen die kunnen werken, doen dat vandaag niet. De Vivaldi-regering 

zorgt vooral voor hen: zij profiteren sneller dan wie ook van de indexering, zien 

hun uitkeringen stijgen en genieten van uitgebreide steunmaatregelen. Wie 

betaalt dat? De Vlaming die werkt, spaart en onderneemt. De gevolgen van zulke 

rode recepten zien we in Wallonië, waar de cijfers dieprood kleuren en men alweer 

naar Vlaanderen kijkt om de rekeningen te betalen.

“Zonder de federale overheid 
als kredietwaardige buffer was 

het Waals Gewest bankroet. 
Dat is een trieste balans na 

41 jaar Waalse gewestvorming, 
waarvan er 35 onder de 

verantwoordelijkheid van een 
PS-regeringsleider vielen.” 

De Morgen, 28/05/2022


